

Date: February 19th , 2026

التاريخ: 19 فبراير 2026

Circular No:52/ AY 2025-26

Subject: Appointment of New Head of Elementary Section

Dear Parents and Guardians,

We are pleased to share an important update regarding the academic leadership at Ajjal Al Falah School.

It is with great pleasure that we welcome **Dr. Lacrisa Darby** to our school community, where she will assume the role of **Head of the Elementary Section**.

Dr. Lacrisa brings with her more than fifteen years of extensive experience in educational leadership across U.S. curriculum settings, along with strong professional experience within the educational landscape of the United Arab Emirates. Throughout her career, she has worked closely with school leadership teams to support school development, strengthen instructional practices, and improve student learning outcomes.

We would like to assure you that **Dr. Lacrisa Darby** is fully qualified and has been officially approved by the Abu Dhabi Department of Education and Knowledge (ADEK), in accordance with the approved regulations, ensuring continuity of high-quality teaching and learning for our students.

She has a strong background in Common Core standards and curriculum development, including scope and sequence design, curriculum mapping, and the alignment of instructional practices with academic standards. Dr. Lacrisa has also played a key role in supporting schools as they transition from foundational frameworks to fully standards-based curricula, ensuring coherence, consistency, and clarity in teaching and learning.

السادة أولياء الأمور الكرام،

يسرّنا أن نشارككم هذا التحديث المهم المتعلق بالقيادة الأكاديمية في مدرسة أجبال الفلاح.

ويسرّنا بكل فخر أن نرحّب بانضمام د. لكريسا داربي إلى مجتمع مدرستنا، حيث ستتولى منصب رئيسة قسم المرحلة الابتدائية. تتمتع د. لكريسا بخبرة قيادية تربوية تمتد لأكثر من خمسة عشر عامًا في مجالات التعليم وتطبيق مناهج المنهج الأمريكي، إلى جانب خبرة مهنية راسخة ضمن البيئة التعليمية في دولة الإمارات العربية المتحدة. وخلال مسيرتها المهنية، عملت عن كثب مع فرق القيادة المدرسية لدعم تطوير المدارس، وتعزيز الممارسات التعليمية، وتحسين نواتج تعلم الطلبة.

نودّ أن نؤكد لكم أن د. لكريسا داربي تتمتع بجميع المؤهلات المطلوبة، وقد تم اعتمادها رسميًا من قبل دائرة التعليم والمعرفة (ADEK) وفقًا للأنظمة واللوائح المعتمدة، بما يضمن استمرارية تقديم تعليم وتعلّم عالي الجودة لأبنائنا الطلبة.

كما تمتلك د. لكريسا خلفية قوية في معايير **Common Core** وتطوير المناهج الدراسية، بما يشمل تصميم النطاق والتسلسل، وبناء الخرائط المنهجية، ومواءمة الممارسات التدريسية مع المعايير الأكاديمية. وقد كان لها دور محوري في دعم المدارس خلال انتقالها من الأطر التأسيسية إلى مناهج قائمة بالكامل على المعايير، بما يضمن الاتساق، والاستمرارية، والوضوح في عمليتي التعليم والتعلّم.

Dr. Lacrisa demonstrates a clear and well-aligned understanding of high-quality teaching and learning, framed within ADEK expectations and inspection requirements. She places student engagement at the center of effective classroom practice and emphasizes the importance of connecting learning to students' culture, identity, and real-life experiences. She also places strong emphasis on literacy development as a core entitlement across all subject areas and as a key driver for whole-school improvement.

Her pedagogical approach promotes hands-on learning, the gradual release of responsibility, and meaningful application of learning, supporting the shift from teacher-led instruction to genuine student ownership. In addition, she prioritizes lesson progression, clear success criteria, and measurable learning gains based on students' starting points.

Furthermore, Dr. Lacrisa has led data-informed practices, including MAP data analysis, to support targeted interventions, small-group instruction, and improved teacher accountability. These practices have contributed positively to addressing learning gaps and enhancing overall instructional quality.

We are confident that Dr. Lacrisa's leadership, experience, and vision will make a valuable contribution to the continued development of the Elementary Section and will further support our commitment to providing high-quality education for all students.

Please join us in warmly welcoming Dr. Lacrisa to the Ajyal Al Falah community. We look forward to the positive impact she will bring in the coming period.

Thank you for your continued trust and support.

Yours sincerely,

Dr. Antoinette Brown
Principal Director



وتُظهر د. لكريسا فهماً واضحاً ومنسجماً لمفاهيم التدريس والتعلّم عالي الجودة، في إطار متطلبات وتوقعات ADEK ومعايير الزيارات الإشرافية. كما تضع تفاعل الطلبة في صميم الممارسات الصفية الفعّالة، وتؤكد على أهمية ربط التعلّم بثقافة الطلبة وهويتهم وخبراتهم الحياتية. وتولي كذلك اهتماماً خاصاً بتنمية مهارات القراءة والكتابة بوصفها حقاً أساسياً للطلبة في جميع المواد الدراسية، ومحركاً رئيسياً لتحسين المدرسي الشامل.

يرتكز نهج د. لكريسا التربوي على التعلّم القائم على التطبيق العملي، والتدرّج في نقل المسؤولية للطلبة، وتوظيف التعلّم بصورة هادفة، بما يدعم الانتقال من التدريس المتمركز حول المعلم إلى تمكين الطلبة من امتلاك تعلّمهم بصورة حقيقية. كما تولي أهمية خاصة لتدرّج الدروس، ووضوح معايير النجاح، وقياس نواتج التعلّم بشكل دقيق انطلاقاً من مستويات الطلبة عند البدء.

كما قادت د. لكريسا ممارسات تعليمية قائمة على تحليل البيانات، بما في ذلك تحليل بيانات MAP، لدعم التدخلات التعليمية الموجّهة، والتعلّم ضمن مجموعات صغيرة، وتعزيز المساءلة المهنية لدى المعلمين. وقد أسهمت هذه الممارسات بشكل إيجابي في معالجة الفجوات التعليمية وتحسين جودة التدريس بشكل عام.

نحن على ثقة بأن قيادة د. لكريسا، وخبرتها، ورؤيتها التربوية ستسهم إسهاماً فاعلاً في التطوير المستمر لقسم المرحلة الابتدائية، وستدعم التزام المدرسة بتوفير تعليم عالي الجودة لجميع الطلبة.

ندعوكم للانضمام إلينا في الترحيب بانضمام د. لكريسا إلى مجتمع مدرسة أجيال الفلاح، ونتطلع إلى الأثر الإيجابي الذي ستقدمه خلال المرحلة القادمة.

نشكر لكم ثقتكم ودعمكم المستمر. وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

الدكتورة أنطوانيت براون

